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 這款無塵電腦工具包的尺寸是長 30CM*寬 20CM*厚 8CM。面料是 40S 的網格（防靜電指

數 10的 8-9 次），前面有一個高 25CM的前袋  ,前袋內有一個 10*10 的筆袋，前袋和主袋

上都是黑色的 5號拉鍊 ， 各有一個拉頭。背帶寬 4.8CM 長  1.5 米 側面背帶到底部有十字

叉固定（承重能力加強），各有一個三檔扣和二檔扣可以調節長度。背帶內有白色棉布夾層

增加承重）。骨條也是網格包邊  

  

    The size of this dust-free computer kit is 30cm long * 20cm wide * 8cm thick. The 

fabric is 40s mesh (8-9 times of antistatic index 10). There is a front bag with a height of 

25cm in the front. There is a pen bag of 10 * 10 in the front pocket. The front pocket and 

the main bag are black No. 5 zippers, each with a pull head. The strap is 4.8cm wide and 

1.5m long. The side strap is fixed with cross fork from the bottom to the bottom (the 

load-bearing capacity is enhanced), and there is a third gear buckle and a second gear 

buckle to adjust the length. There is a white cotton interlayer in the strap to increase the 

load. The ribs are also mesh bound。 

  

    このクリーンコンピュータキットのサイズは、長さ 30 cm*幅 20 cm*厚さ 8 cm です。

布地は 40 S のメッシュ（静電気防止指数 10 の 8-9 回）で、前の方には高さ 25 cm の前

ポケットがあります。前のポケットには 10*10 のペンケースがあります。前の袋と主な

袋には黒い 5 番のファスナーがあります。それぞれ首を引っ張るものがあります。背幅

4.8 CM の長さ 1.5 メートルのサイドバックルの最後の部分は十字とフォークの固定があ

り、それぞれ 3 段のバックルと 2 段のバックルがあります。長さを調節できます。背も

たれの中に白い木綿のサンドイッチがあります。骨の棒もグリッドの縁です。 
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